

報關單 CUSTOMS DECLARATION CN22
(此郵件或會被開啟檢查 May be opened officially) Pos 401G (08/2018)

Postal administration

香港郵政 HONGKONG POST

重要 Important !

請參閱背頁說明
See instructions on the back

(在適當方格內劃上“✓”號) (Tick as appropriate)

- 禮物 Gift(s) 商用樣本 Commercial sample(s)
 文件 Document(s) 退回貨品 Returned goods
 銷售貨品 Sale of goods
 其他 (請註明) Others (please specify)

(1) 內載物品詳情及數量 Quantity and detailed description of contents	(2) 淨重 Net weight	(3) 價值及 幣值 Value and currency	(4) 協制 編號 HS Tariff number *	(5) 物品 原產地 Country of origin*

(6) 總重量 (公斤)
Total weight (in kg)

(7) 總值
Total value

本人在下面簽署，以證明此報關單上所列資料正確無誤，而且此郵件並無載有任何危險品，以及任何法例、郵政或海關規例所禁寄的物品。本人的姓名及地址已載於郵件上。I, the undersigned, whose name and address are given on the item, certify that the particulars given in this declaration are correct and that this item does not contain any dangerous article or articles prohibited by legislation or by postal or customs regulations.

(8) 日期及寄件人簽署
Date and sender's signature

說明

為方便清關，請以英文或目的地國家接受的語文填寫本報關單上的欄位。如內載物品的價值超過港幣3,000元，投寄人應填寫報關單CN23 (Pos 401C)。郵包正面必須寫上投寄人的全名和地址。投寄商業物品時，請填報附有(*)號的欄位，並把發貨單附於郵包外面，以便海關處理。

揀選投寄出口郵包的理由。(不接受以“禮物”作為投寄出口商業物品為理由。)

(1) 提供每件物品的詳情(不接納一般描述如“衣物”)、數量及計算單位，例如：兩件男裝棉質恤衫。

(2)、(3) 填上每件物品的重量及價值，並註明貨幣單位，如HK\$代表港幣。

(4*) 協制編號(8位數字)必須按照由世界海關組織訂立的貨物名稱及編號協調制度填寫。

(5*) “物品原產地”指物品的原產(包括生產、製作或裝嵌)國家。

(6)及(7) 填上郵包的總重量及總價值。

(8) 寄件人在本報關單上簽署及註明日期後，便須為郵件負上責任。

Instructions

To facilitate customs clearance, please complete all applicable fields in this form in English or in a language accepted by the destination country. If the value of the contents is more than HK\$3,000, please use Form CN 23 (Pos 401C). Please state the sender's full name and address on the front side of the packet.

For commercial items, please complete the fields marked with an asterisk (*) and attach an invoice to the outside of the packet to assist Customs in processing the item. Select a reason for export. ("Gift" is not an acceptable reason for export for commercial items.)

(1) Give a detailed description (generic descriptions such as "clothes" are not acceptable), quantity and unit of measure for each article, e.g. two pieces of men's cotton shirts.

(2), (3) Give the weight and value with currency for each article, e.g. HK\$ for Hong Kong dollars.

(4*) The HS tariff number (8 digits) is based on the Harmonized Commodity Description and Coding System developed by the World Customs Organization.

(5*) Country of origin refers to the country from which the goods originated (being produced, manufactured or assembled).

(6), (7) Give the total weight and value of the packet.

(8) The sender will be held liable for the mail item once he/she has provided his/her signature and the date on this declaration.